
Referat fra møte 12. april 2023, Teams

Til stede: Harald Grøtting, Silje Jakobsen, Elin Hovik Skage, Baard S. 
Kristiansen, Siw Storø, Bjørnar Smines

Elin
Kort innledning. Har frem til påske vært opptatt med innspillsmøter på kommuneplanens 
arealdel, temaplan for kultur, idrett og frivillighet og plan for helhetlig oppvekstmiljø. 8 
folkemøter, og flere møter for barn/ungdom. Mange gode innspill og tanker og ideer. 
Fremdeles mulig å komme innspill via kommunens hjemmeside/planportal. Der finnes 
skjema, og det er også mulig å markere i kart.
Frist for å sende inn ditt innspill er 1. mai. 
Lars Myklebust og Ingeborg Alstad Grønvold er kontaktpersoner hvis det blir vanskelig i 
forhold til kartmodul i skjema. 

Silje
Lundstua er ferdig renovert, åpnet i mars. Har nok å gjøre, litt tekniske utfordringer, men det 
er kanskje naturlig. Innvendig ferdig, uteområdet står for tur, og det skal ryddes «etter festen».
Har for øvrig hatt en rekordpåske med mye besøk. 

Hotellet går sin gang, legger ut på sosiale medier. Er registrert på booking.com, og det 
kommer stadig inn bestillinger. 
Utfordringer i forhold til innkjøring til hotellet. Ny innkjøring må nå gå via Bygdavegen. Det 
er kontakt med kommunalteknikk i Namsos kommune i forhold til skilting. 

Siw
Det er to informasjonstavler som skal settes opp, en utenfor Lundstua og en på Smines. 
Skilting ellers går sin gang. Det skal settes opp de siste skiltene som mangler. 
Det er sendt søknad til kommunen om å sette opp en badebrygge ved Bjøllivatnet for å legge 
til rette for bading. I tillegg en
liten platting. 
Saksbehandlingstid? Baard følger
opp. 
Har ikke fått tilbakemelding på at
henvendelsen er mottatt. Baard
følger opp.

Søknad om spillemidler til
gapahuken på Smines ønskes
utsatt ett år. Har vært i kontakt
med Ove Sæternes, og søknad
sendes kommunen.

Det er planer om å rydde langs fylkesvegen, skal ha kontakt med fylkes i forhold til skilting 
mens arbeidet pågår. Det skal også tas kontakt med grunneier slik at man har tillatelse for å 
gjøre dette. 

Veien inn til Bjøllivatnet må sees på, rør og stikkrenner er ikke godt nok dimensjonert i 
forhold til vannmengde. Det tas kontakt med entreprenør.  

Badebrygge og badeplatting: 
Svaret fra saksbehandler er at denne skal på høring hos 
sektormyndigheter da det er en dispensasjonssøknad, 
strandsone osv. Statsforvalter har 4 uker på seg til å komme 
med et svar. Svar på søknaden vil kunne komme i løpet av 
juni. Kommer det før, er det bra. Så meldingen fra 
saksbehandler er; ikke kjøp inn materialer enda:-) 
Tilbakemelding fra postmottak: 
Det skal egentlig komme en kvittering på mottatt 
henvendelse. Rette folk er på saken slik at dette blir i orden 
for fremtiden. 



Harald
Naturmøteplass Smines, reguleringsplan:

- Har hatt møte i arbeidsgruppen. 
- 2021: bruk 20 000 på geoteknisk vurdering som ikke var god nok. 
- Mulig at man må til med grunnboring og sjekk av havbunnen. 
- Har bestemt at arbeidet med reguleringsplanen avsluttes. Det blir dermed ikke noe av 

tilrettelegging for utvidelse av parkeringsplass ved småbåthavna. 
- De som har bidratt med økonomisk støtte vil få

tilbake det de har bidratt med. Idrettslaget får
tilbake 12 000 av det de har bidratt med. 

Innspill på hva som setter begrensninger i prosjekter:
- Alt av grunnundersøkelser må man selv bekoste. Dette kan føre til at mange prosjekter

blir stoppet, det er store kostnader knyttet til slike undersøkelser. Det er ikke alle som 
har råd til det. 

- Frister for å søke næringsfondet kan også gjøre at flere prosjekter stopper opp, og i 
verste fall ikke bli noe av.   

Bjørnar
Skal ha møte med Salmar i forhold til bruk av flytebryggene i Smines, mer yrkesrelatert. 
Spent på utfallet av dette møtte.
Utfordring i forhold til toalettforhold i Smines, viktig å se på dette slik at man ikke risikerer at
folk gjør fra seg rundt omkring 

Er det korrekt oppfattet at dersom et areal blir med i arealplanen, at kommunen gjør 
undersøkelser uten kostnad for grunneier? Elin sjekker.

Baard
Næringsfond: tre frister i løpet av året

- 13. mars 2023
- 22. mai 2023
- 9. oktober 2023

Heidi/Frank
Har ikke skjedd så mye siden sist. Har måttet gjøre om litt på planene, og pr. nå står det litt i 
stampe. Det må gjøres grunnundersøkelser, og det er usikkert om det blir mulig å fortsette 
etter en slik undersøkelse.

Viktig å dokumentere utfordringer, og hvis det gjelder flere områder er det viktig å få disse 
med i dokumentasjonen Slike undersøkelser medfører store utgifter. 
Baard sjekker om det er mulig å få støtte til dette. 

Neste møte: tirsdag 6. juni kl. 09.30 – 12.00 på Lundstua. 

Ref, Baard

  
 

Lundstua fikk 100 000,- fra 
næringsfondet i støtte for 
grunnundersøkelser. 


